
Vsi še nimamo
»posluha«
za varnost
v prometu

Svet za preventivo in vzgojo v cestnem pro-
metu v naši občini je lani nadaljeval s svojim
prizadevnim delom na področju prometa in pro-
metne vzgoje. Še vedno pa na delo tega sveta v
vseh okoljih ni ustreznega odziva in je zato tudi
učinkovitost akcij manjša kot bi lahko bila. Svet
za preventivo in vzgojo v cestnem prometu ra-
čuna, da bodo v tem letu uspeli tudi na tem
področju stvari spremeniti. Seveda pa bo to
tnogoče le, če se bo spremenil odnos ljudi do
prometa in prometne vzgoje, kulture...

Lani je SPV sodeloval pri razrednih in šolskih
tekmovanjih »Kaj veš o prometu« in organiziral
občinsko tekmovanje na to temo. Na to tekmo-
vanje so šli učenci z vseh viških osnovnih šol.
Tekmovanje s prometnim kvizom pa ima širok
odmev in poteka v Ijubljanskih občinah že tretje
leto. Vičani so dali tudi predlog, naj bi ta zelo
uspešna vzgoja akcija imela svoj zakjjuček na
ravni republiškega tekmovanja, vendar republi-
ški SPV od leta 1979 še ni odgovoril. Škoda, saj
je akcija vzgojna in pritegne veliko mladih.

SPV je pripravil lani več predavanj za starše
predšolskih otrok v VVZ predvajali so tudi
prometno vzgojne filme. Na viški šoli pa so
izvedli to tudi za starše šoloobveznih otrok.

V šolah se večinoma zelo trudijo pri prometni
vzgoji, čeprav so tudi tu žal izjeme: to so po-
družnične šole, kjer je manj čutiti prometno
vzgojo.

V začetku šolskega leta je dal svet pobudo za
akcijo za večjo varnost otrok. Miličniki so tudi
opravili velikansko delo. SPV je naredil tudi vse
potrebno za vključitev narodne zaSčite v to akci-
jo, vendar krajevne skupnosti tega niso sprejele
in niso aktivirale narodne zaščite!?

Seveda pa je.SPV vse leto vzgojno posredoval
z različnimi lepaki, razstavami, panoji, obvestili
itd.

V delovnih organizacijah so se vključili v
TRIM kolesarjenje in v občini so zbrali 34
predlogov za podelitev plakete »vzorni voznik«
i 30 predlogov za podelitev značke SPV.

V lanskem letu v krajevnih skupnostih svet ni
imel predavanj, niti niso predvajali prometnih
filmov. KS namreč niso pokazale posebnega
zanimanja za to področje, kljub temu da je svet
dal pobudo. Enak položaj je v delovnih organi-
zacijah. Tam med delovnim časom ni mogoče
delavcev odtegovati od dela, po delu na ne bi
bilo udeležbe.

Veliko je SPV opravil na področju prometne
signalizacije, kjer so sodelovali s krajevnimi
skupnostmi in poskrbeli za obnovo prometne
signalizacije, postavljanje novih znakov, ureja-.
nje pločnikov in opozarjaii vzdrževalce cest na
pomanjkljivosti.

Žalostno pa je, da v srednjih šolah ni promet-
ne vzgoje in to kljub prizadevanjem Ijubljanskih
SPV in Ijubljanske enote Zavoda za šolstvo.
Letos bo svet pripravil seminar za mentorje
prometne vzgoje na osnovnih in podruiničnih
šolah, za varnostne tehnike v delovnih organiza-
cijah, posvetovali se bodo z odgovornimi v de-
lovnih organizacijah, ki imajo večje število vo-
zil, pripravili predavanja za poklicne voznike s
posebnim poudarkom na novem temeljnem za-
konu o varnosti prometa in nadaljevali bodo s
predavanji in predvajanjem filmov na osnovnih
šolah. Filme pa bodo vrteli tudi v vrtcih. Svet
ima v načrtu ureditev novih poligonov za tek-
movanje, kaj veš o prometu - in skušali se bodo
vključiti s prometno vzgojo v srednje šole, razši-
riti pa nameravajo svojo aktivnost še v akciji
»Nič nas ne sme presenetiti«.

SPV je na lastno željo zaradi preobremenjenosti na
delovnem mestu razrešil dosedanjega dolgoletnega
predsednika Viktorja Rusa, ki je ostal član sveta in
namesto njega izvolil za predsednika Janeza Garbajsa.

S tem poročilom so se seznanili tudi člani izvršnega
sveta in podprli usmeritve sveta, pri tem pa so še
posebej poudarili, da je pomembno pospeševati vse
oblike aktivnosti s starši, posebno priporočilo pa so
namenili KS, da bi le-te namenile večje napore za
urejevanje prometnega varstva v svojem okolju.
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